
Styremøte Konsmo idrettslag 06.11.2023 

Kl.18.30-22.30 

Til stede: 

Camilla Kvås, Danny Fåland, Reidun Bakken. Sebastian Sjøberg, Bente Fiddan. 

1. Gjennomgang av tilbud fra sportsprofil.  

2. Gjennomgang av tilbud fra Sport 1 Mandal. 

(sak 1 og 2)Begge tilbudene sett på.  

 

3. Besøk av sport 1 kl.19.00 

Presentasjon av Sport1 Mandal ved Thomas Magnussen. En trepartsamarbeid mellom Sport 1 – 

Scantrade – Konsmo IL. Sport 1 vil samarbeide med Vismæ Konsmo og ha varer I butikken på 

konsmo. Forslag om å ha en treningskolleksjon for Konsmo IL, som kan prøves og kjøpes via 

VISMÆ. Trykking av sponsorene kan gjøres enten av Sport1 eller av Vismæ, mens personlige 

trykk som navn etc kan trykkes av Vismæ. Store innkjøp av klubben skal gjøres direkte med sport 

1 Mandal (eks treningskolleksjon, nye KIL drakter). De tilbyr å ha kundekveld en gang 1 gang i 

året, eller når idrettslaget ønsker, feks. HOOKA kampanje el lignende.  Ved kjøp kan 

klubbmedlemmer registrere og få kickback. Klubbmedlemmer får 15% rabatt ved kjøp hos 

sport1. 

Konklusjon: Styret er mest positiv til å bruke Sport 1 pga nærhet og at det vil gi støtte til lokal 

bedrift. Sebastian sjekker ut med Vismæ, om de er positive til avtalen Sport 1 har lagt frem. 

Camilla ser om det går an å presse kunderabatten litt mer.  

 

4. Økonomi per 06.11.23. Basar resultat 

Inntekter ved basaren ble ca. 100 000 kr. Utgifter ca. Kr. 16 000.  

Ellers er økonomien på gruppene ok. Trimrom og turstier har skaffet noe midler som ikke er 

brukt, som er gitt til elvestien prosjektet. Dersom alt av utgifter til elvesti er dekket er det fint 

om denne gruppa kan være med å ta stilling til hvordan restmidlene skal brukes. 

 

5. Høring til kommunens “Plan for idrett og fysisk aktivitet 2024-2025" 

Saken utsettes til neste styremøte. 

 

6. Eventuelt 

Fått tilbud fra Konsmo hus på bygging av garasje I grushola, I tilknytning til skiløypetraseen. 

Bygget er 70kvm, og skal være gjennomkjørbart for scooter med henger(port I begge ender), I 

tillegg er det plass til oppbevaring og kan brukes som kiosk v/arrangementer. 

348 000kr eksl. Mva ferdig montert. Monteres det på dugnad kan vi spare 56 000kr eksl. mva. 

Da mangler grunnarbeid/betongfundament, transport fra konsmohus, og byggesakskostnader til 

kommunen.  



Det fremstår om et bra bygg til en god pris, tilbudet er gyldig til 01.05.2024.  

Styret tenker at det er realistisk at konsmo hus utfører montasjen på stedet. Det kan eventuelt 

brukes dugnad for frakting, og fundamentarbeid. Det er byggesaksarbeider på konsmo  

kommunehushver tirsdag. Styret spør om hjelp til byggesøknad der. Danny spør Espen Lie om 

han vil se over tilbudet. Saken diskuteres i videre I neste styremøte. 

 

 

 

Neste styremøte blir onsdag 15.november kl. 18.30 

 

Referat av Bente Fiddan 

 

 


